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Geacht college, 

 

De coronacrisis geeft veel onduidelijkheid aan onder meer organisaties en verenigingen. Hoewel we 

veel vertrouwen hebben in de aanpak van het college, willen we ook als fractie onze bijdrage leveren 

aan een goede invulling van maatregelen. De resultaten van een online-sessie met een tiental 

sportverenigingen, die wij 29 april hebben mogen organiseren, heeft ons doen besluiten bijgaande 

vragen te stellen. De afgelopen periode hebben we via directe, interne wegen ideeën en vragen bij u 

neergelegd, maar deze bundeling vragen en ideeën van sportverenigingen verdienen openbare en 

tevens formele bekendheid.  

We stellen u dan ook op grond van artikel 42 van de organisatieverordening van de gemeenteraad de 

volgende bundeling vragen: 

Directe communicatie en uitingen naar sportverenigingen 

Nu er meer ruimte komt voor verenigingen om hun leden welkom te heten en te sporten, leeft de 

behoefte aan bepaalde ondersteunende richtlijnen. Welke mogelijkheden zijn er, welke uitingen 

dienen er op de accommodatie aanwezig te zijn, hoe kunnen de jongste leden waar nodig fysiek 

worden ondersteund?  

Daarom stellen we u de volgende vraag: 

- Bent u bereid om samen met sportverenigingen te werken aan uniforme ondersteunende 

richtlijnen/kaders en uitingen voor sportverenigingen, gericht op onder meer bovenstaande vragen? 

Maatschappelijk sportfonds 

De activiteiten die middels het maatschappelijk sportfonds hebben plaatsgevonden, kunnen een 

succes genoemd worden. Nu de overheid aan verenigingen vraagt om ook hun maatschappelijke rol 

van ‘open vereniging’ op te pakken, kan dit sportfonds ook in dit licht een rol spelen. Voor de 

verenigingen betekent dit naast de zorg voor hun eigen leden, namelijk ook de zorg voor deelnemers 

van buiten de vereniging.  

Daarom stellen we u de volgende vraag: 

- Wilt u samen met de betrokkenen van het maatschappelijk sportfonds onderzoeken in hoeverre het 

sportfonds wat verder verbreed kan worden, zodat verenigingen op die manier een extra (financieel) 

steuntje in de rug kunnen krijgen om de hierboven beschreven maatschappelijke rol op te pakken? 

Coronadesk voor verenigingen 

De coronadesk voor ondernemers is een mooie manier om één aanspreekpunt te creëren voor vragen 

van ondernemers. Verenigingen ervaren op dit moment moeite om de juiste ingang te krijgen voor 

vragen en uiteindelijk vragen.  

Daarom stellen we u de volgende vraag: 
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- Bent u bereid om ook voor sportverenigingen, en waar nodig andere verenigingen, één 

aanspreekpunt te maken, voor vragen en tips? 

 

Kosten huur zonder gebruik 

Hoewel er geen gebruik gemaakt kon/kan worden van velden en materialen, dient er wel huur 

overgemaakt te worden. Verschillende binnensportverenigingen hebben te maken met Optisport als 

beheerder en buitensportaccommodaties hebben een afhankelijkheid richting de gemeente. Voor het 

geval van Optisport kan zij in de eigen organisatie maatregelen treffen of gebruik maken van 

landelijke financiële regelingen.  

Daarom stellen we u de volgende vragen: 

- Bent u bereid met Optisport in gesprek te gaan hoe verenigingen (op dit moment of met 

terugwerkende kracht) tegemoet kunnen komen in hun huurlasten? 

- Wilt u als het gaat om deze tegemoetkoming ook bekijken in hoeverre andere verenigingen te 

maken hebben met een soortgelijke situatie met andere beheerders of een afhankelijkheid naar de 

gemeente? 

- Wanneer verwacht u meer duidelijkheid te krijgen over de compensatie van OZB voor verenigingen, 

zoals gevraagd is door de gemeenteraad en nu nog meer urgentie heeft? 

Centrale inkoop en kosten extra middelen 

Verenigingen krijgen te maken met de nodige regels en richtlijnen op het gebied van veilig en gezond 

sporten. Materialen en desinfecteren is hier een voorbeeld van. Verenigingen lopen hier tegen 

dezelfde uitdagingen aan op het gebied van het maken van keuzes en het maken van kosten. 

Daarom stellen we u de volgende vragen: 

- Bent u bereid om het gesprek/contact te faciliteren tussen sportverenigingen, en waar nodig 

andere verenigingen, voor het gezamenlijk inkopen van bijvoorbeeld desinfecteringsmiddelen of 

andere middelen/materialen? 

- Kunt u zich ervoor inzetten om de extra middelen/materialen die verenigingen moeten aanschaffen 

(in bepaalde mate) te vergoeden? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de CDA-fractie, 
Daan de Vries 
06-49776652 


